
Het jaarverslag van de secretaris over 2021. 

Vandaag kunnen en mogen we weer bij elkaar komen voor de jaarvergadering. 

Eerst wat mededelingen: we hebben op 1 januari 2022  930 leden. 

Het bestuur heeft, ondanks corona,  10 keer vergaderd in 2021.  

De jaarvergadering 2021 ging niet door. De verslagen van de secretaris en penningmeester 

en de begroting werden u met een begeleidend schrijven toegestuurd. Er kon door u voor 1 

mei gereageerd worden op deze verslagen of begroting.  Er werden geen negatieve reacties 

ontvangen. Wel enige positieve suggesties. 

Rian Vervuren was aftredend en herkozen als bestuurslid.  

Het bestuur bleef ongewijzigd en de kascommissie voor 2021 zijn Ad van Gurp ( 2e jaar) en 

Wil de Leeuw-Rompa ( 1e jaar.)  

De Vlasseltprijs 2021 ging naar Jeroen van Venrooij en Sabine van Rijen in Wagenberg voor 

de prachtige renovatie van de voormalige pastorie.  

Zwerfvuil rapen op 3 maart 2021 is toch doorgegaan omdat dit zich geheel buiten afspeelde.  

De nieuwsbrief heeft u 4 keer in 2021 ontvangen. Inde eerste nieuwsbrief vroegen wij 

bezorgers voor onze boekjes in Breda. Wij ontvingen veel aanmeldingen, waarvoor onze 

dank.  

De contributie blijft in 2022 € 13,50 bij automatisch incasso en € 14,50 wanneer u op een 

andere manier betaald. 

Boekjes: U heeft dit jaar 3 boekjes van ons mogen ontvangen.  

De fietstocht naar Teteringen is niet door kunnen gaan. We hopen dat dit in 2022 wel lukt. 

De Traaierie is ook niet door kunnen gaan. 

De quiz in de Gummaruskerk hopen we ook in 2022 te kunnen doen.  

Knippenbergprijs van Brabants Heem. We werden tweede en mochten een prijs van € 500,- 

ontvangen.  

Raboclubsupport heeft maar liefst € 688,49 opgebracht waarvoor onze hartelijke dank.  

We hebben onze vrijwilligers in 2022 weer kunnen bedanken door een middag voor hen te 

organiseren. Weer onze dank vrijwilligers! 

Familiedag zondag 31 oktober. Jammer genoeg was het slecht weer en was het wat laat in 

het jaar gepland. Maar dat gaan we dit jaar veranderen.  

Baomesavond: er waren 30 mensen gekomen en Theo den Exter deed de presentatie.  

 Dit was het verslag van de secretaris over 2021. 


